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Отпадане на QR-кода - оскъпява с изискване за
нови касови апарати Така предложените
изменения могат да дадат желания ефект и с по-
малко разходи за обект. При сегашното
положение, разходите за въвеждане на
измененията са 122 000 000лв за около 30 000
обекта - тоест по 4066лв на обект без включено
възнаграждението за техниците. Това ново
бреме е непосилно за обектите с нисък месечен
оборот под 30000лв месечно. В същото време
очаквания ефект за бюджета е 150 000 000лв.
Тоест - напълно логично е държавата да
инвестира с очакваната печалба от първата
година за да подпомогне обектите. По този
начин няма да се загубят работни места и няма
да се спъва стопанския живот. QR-кода е
напълно излишен. Заради него трябва да се
закупят нови касови апарати, а да се изхвърлят
старите (работещи) такива. Това оскъпява
неимоверно а няма връзка с целта на промените.
Директна връзка с НАП в реално време за всяка
продажба може да се извърши софтуерно без да
се подменят още веднъж(справка 2009г.)
работещи касови апарати.  Крайния срок за
въвеждане на промените не е удачен. Летния
сезон не е подходящ за извършване на ремотни
деиности на тези търговски обекти, тъй като
летния сезон има завишена търговска активност
и това ще доведе до допълни загуби за тези
обекти. По подходящ срок би бил 31.12.2018г.
Става дума за огромно количество обекти. Може
да се направи справка и колко са лицензираните
техници, за да се илюстрира, че сегашния срок е
неудачен - кратък и ненавременен. 
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